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Z A P I S N I K 
sa 11. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 14. srpnja 2017. 
u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 

Nazočni: Ivica Knežević gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Davorka Grgurić, 

voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Petar Hrg, direktor 

Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice 

Delnice, Mirna Janeš, voditeljica programa „Pomoć u kući starim i nemoćnim i „Asistent u nastavi“, 

Tihana Ljubojević, pedagogica Dječjeg vrtića „Hlojkica“, Dražen Rački, JVP Delnice, Iva Žagar, 

direktorica KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe za obavljanje 

poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Zrinka Ružić, službenica Odsjeka za proračun i 

financije, Alen Udovič, direktor GSC Delnice. 

Ispričali izostanak: Katarina Mihelčić, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje 

Tihana Ljubojević. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Odrađene su dvije tehničke intervencije. 

- Odrađeno je tjedno čišćenje vatrogasnih vozila. 

- Odrađeno je farbanje stražnjeg branika na auto košari i farbanje tornja. 

- Odstranjivanje trave između asfalta i betona uz rubove. 

- Popravak poklopca manjerke. 

- Odrađeno je rušenje stabala u parku. 

- Odrađivale su se vježbe na tornju. 

- Korištenje godišnjih odmora. 

- Završio je natječaj za zapovjednika. Došle su dvije molbe. 

 

ALEN UDOVIČ 

- Održan je sastanak Hrvatskog olimpijskom odbora sa Središnjim državnim uredom za šport gdje 

je Komisija za sportsko graditeljstvo raspravljala o nacrtu novog zakona o sportu i o stvarima 

koje se tiču sportskog graditeljstva. Ono što je novost je to da će se napraviti nacionalna mreža 

sportskih objekata i da će se s njome na neki način vodit sa nacionalne razine. Ne radi se o 

centralizaciji nego o otvaranju nekih novih mogućnosti. U 9. mjesecu ćemo vidjeti što je 

središnji državni ured pripremio za dalje. 

- Održan je sastanak projektnog tima za Platak koji se sastaje svakih 3 mjeseca. 

- Sastanci i dogovori u svezi nabava. 

- Sastanci u Upravnim odborima PGŽ. 

- Sastanak sa Slavkom Golužom iz Tatran Prešova. Došli su u Delnice na pripreme. Zadovoljni 

su smještajem i dvoranom. Slijedeći tjedan ćemo imati sastanak u vezi buduće suradnje. 

- Redovno održavanje objekata. 

- Napominje da će od ponedjeljka bazen opet biti u funkciji. 

 

 



GORDANA PISKAČ 

- Urbanistički plan uređenja dostavljen je planeru. 

- Radovi na groblju kontinuirano idu dalje. 

- Obiđen je teren sa izvođačem vezano za ogradu na groblju Kuželj. S radovima bi se krenulo u 

osmom mjesecu. 

- Aktivnosti vezane za most na Kupici. Demontiran je stari most, postavljene su nove sajle i 

ofarbani svi drveni elementi. Do ponedjeljka će sve biti spremno pa će Hrvatske vode krenuti 

montirati drvene elemente. 

- Kontinuirana komunikacija s Komunalcem vezano za projekt reciklažnog dvorišta. Problem su 

imovinsko-pravni odnosi.  

- Danas će se skidati postojeće zavjese i karniše a u utorak bi došli montirati nove zavjese. 

- U ponedjeljak kreću radovi na cesti Podgora s obzirom da smo dobili informaciju da je stroj 

Hrvatskih šuma popravljen.  

 

NIKOLINA MUHVIĆ 

- Napisani su zaključci o prihvaćanju točaka na sjednici Gradskog vijeća za knjižnicu i KTD 

Risnjak Delnice. 

- Uredu državne uprave poslani su podaci o sastavu Gradskog vijeća. 

- Održan je sastanak s odvjetnikom Pintarom i odvjetnikom Šućurom. 

- Analiza ugovora o osnivanju prava služnosti. Dali smo svoje mišljenje i izrađena je odluka 

vezano za zahtjev Državnog hidrometeorološkog zavoda. 

- Završena je Odluka o ugostiteljskoj djelatnosti. 

- Izrada projekata na javni poziv Lokalni i regionalni programi za mlade. 

- Dostavljeno je redovito pismeno očitovanje Ministarstvu financija vezano za fiskalnu 

odgovornost. 

- Kreće se u proceduru imenovanja novog saziva Savjeta za zaštitu potrošača s obzirom da 

sadašnjem ističe mandat 6.8.2017. godine. 

- Izrađeni su ugovori za javne potrebe i izjava o nepostojanju dvostrukog financiranja. Poslani su 

pozivi za potpisivanje istih. 

- Za Ured državne uprave napravljeno je polugodišnje izvješće o podacima iz evidencije prava u 

sustavu socijalne skrbi. 

- Na objavu u Novi list poslan je javni poziv za predlaganje kandidata za Savjet mladih. Otvoren 

će biti 30 dana a izaći će u nedjelju. 

- Napravljene su odluke o imenovanju članova tri komisije za stipendije i povjerenstava za javne 

potrebe. 

 

ZRINKA RUŽIĆ 

- Predano je financijsko izvješće za razdoblje od 1. do 6. mjeseca 2017. godine. 

- Ministarstvu financija poslano je kvartalno izvješće o zaduženju. 

- Ministarstvu regionalnog razvoja dostavljena je dokumentacija vezana za projekt Kendar. 

- Posjet HBOR - u radi dostave dokumentacije za povlačenje preostalih sredstava za radove. 

- Predano je izvješće o nepravilnostima. 

- Krenulo se s knjiženjem stavki proračuna nakon prvih izmjena i dopuna proračuna. 

- Napravljen je ugovor o djelu za voditeljicu programa Svečane sjednice. 

- Predan je JOPPD obrazac za 6. mjesec. 

- Obračun i isplata za volontere. 

- Proslijeđena su sredstva proračunskim korisnicima. 

- Plaćanje dospjelih obveza. 

- Evidencija zaprimljenih računa i zahtjeva u likvidaturi te ažuriranje izvoda u programu 

financije. 

- Radilo se na programu „Zaželi“, program zapošljavanja žena iznad 50 godina. 

- Nastavak rada na projektu reciklažno dvorište. 

 

 

 



INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Obrada nove građe. 

- Aktivnosti vezane uz knjige dobivene od ministarstva koje otkupljuje određeni broj naslova i 

šalje ih po knjižnicama.  

- Napravljena je revizija slikovnica. 

- Izvješće o utrošenim sredstvima koje smo dobili od osnivača smo poslali Ministarstvu. 

- Odrađen je posjet staračkom domu. Odnijeli smo im knjige koje su željeli.  

- Napravljen je izlog na temu ljeto. 

- Održana je radijska emisija „Čitateljski kutak“. 

- Izjava o otklanjanju slabosti i nepravilnosti. 

- Imamo gužvu u Knjižnici jer dolaze ljudi porijeklom Delničani i raspituju se o svojoj obitelji, 

istražuju povijest obitelji. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Pregled radova na sanaciji ceste prema naselju Sedalce od vikend naselja Turke. Pregled 

pripreme za asfaltiranje mosta u Čednju. 

- Aktivnosti vezane za plato mrtvačnice. Idući tjedan bi trebalo krenuti s asfaltiranjem.  

- Aktivnosti vezane za cestu Kendar. Drugi tjedan ide postava cestovnih ivičnjaka. Krajnji rok 

dovršetka radova bi bio kraj osmog mjeseca. Završene su sve instalacije osim fekalne 

kanalizacije koja je trebala ići preko Švicaraca a sad smo dobili informaciju da Švicarci ne žele 

financirat privatno poduzetništvo. 

- Napravljen je ugovor o izvođenju radova vezano za rekonstrukciju Goranske ulice i Ulice 

Vidikovac. Proveden je postupak jednostavne nabave i napravljen ugovor za nadzor. 

- Napravljen je ugovor o izvođenju radova i proslijeđen izvođaču radova za rekonstrukciju djela 

ceste prema Podgori. 

- Dogovor s izvođačem radova vezano za ogradu oko groblja u Kuželju.  

- Napravljeno je izvješće za Ministarstvo regionalnog razvoja a vezano za Kendar. 

- Napravljena je primopredaja radova s kolegicom koja odlazi na porodiljni. 

- Aktivnosti vezane za horizontalnu signalizaciju.  

- Pomoć strankama vezano za popunu obrazaca poreza na nekretnine. 

- Posebni uvjeti gradnje za Komunalac. 

- Aktivnosti vezane za prometno redarstvo. Vezano za to od Hotela „Risnjak“ zaprimljen je 

zahtjev za parkiranje autobusa jer je jednom izrečena kazna. Gradonačelnik navodi da im 

moramo pomoći svim elementima i izići u susret poštivajući našu obvezu osiguravanja sigurnog 

prometa na javnoj površini – parkiralištu. Potrebno je pronaći odgovarajuće mjesto za parking 

autobusa.  

- Popis auto olupina i neregistriranih automobila. 

- Kontrola dnevnika KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o. 

- Izvršen je pregled i fotografiran je krov na kuglani. Krov je u očajnom stanju. Oluci i žljebovi 

su promijenjeni. 

- Rađene su suglasnosti za zakup javnih površina. 

- Priprema za postavljanje vertikalne signalizacije. 

- Dogovor oko košnje javnih površina. 

- Ugovor o privremenom korištenju objekta na placu. 

 

IVA ŽAGAR 

- Napravljeni su računi za javne površine. 

- Košene su površine u Delnicama i u Brodu na Kupi. 

- Redovno se održavala čistoća javnih i zelenih površina. 

- Održavali su se i zalijevali cvjetnjaci. 

- Danas će se odvesti daske za most na farbanje i impregnaciju. 

- Danas će se odvesti bina i pivski setovi na Polane za potrebe manifestacije „Tragom goranske 

starine“. 

- Organizirano je čišćenje javnih površina za nedjelju. 

- Danas će se skidati karniše u zgradi Grada. 



- Danas će biti objavljen natječaj za čistačicu. 

- Vezano za vertikalnu signalizaciju, znakovi su došli ali s obzirom na lijepo vrijeme, iskoristili 

bi ga za košnju javnih površina. Pročelnica Gordana Piskač navodi da mi kosimo privatne 

površine bez naknade i potrebno je zauzeti stav što s time. 

 

PETAR HRG 

- Aktivnosti vezane uz pripremu manifestacije „Tragom goranske starine“. Značajnu financijsku 

pomoć (4.000 kuna) je dala PGŽ za ovaj projekt koji smo prijavili zajedno s Udrugom 

„Zdolanjski kraj“. 

- Ovaj tjedan su nam odobrena tri programa od PGŽ – kulturna mreža.  

- Ovaj vikend kreće Gorski kotar Bike tour. Dočekat ćemo ih na Polanama.  

- Održat će se sastanak s gospodinom Čotom, vlasnikom adrenalin parka u Kupjaku po pitanju 

određenih projekata. 

 

TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Ljetni režim rada.  

- Ravnateljica i računovotkinja su u ponedjeljak i utorak radile na obrascima vezano za fiskalnu 

odgovornost. 

- Dobili smo od Ministarstva protokol o postupanju i preporuke vezano za ljetne vrućine. 

- Radilo se na novoj sobi za odgajatelje. 

- Aktivnosti vezane za  preseljenje kuhinje. 

- Pristižu nam prijave za upis u vrtić. Za sada imamo 14 prijava. 

 

MIRNA JANEŠ 

- Izrađeni su i dostavljeni zahtjevi za isplatom sredstava prema svih 7 JLS za pružanje usluga 

pomoć u kući, logopedske rehabilitacije i prema Gradu Delnicama za osobne asistente u nastavi. 

- Održani su individualni sastanci s djelatnicima s područja Općine Lokve i Grada Delnica. 

- U izradi je povećanje usluga našim korisnicima od strane Centra za socijalnu skrb. 

- Izrađen je i dostavljen kvartalni i polugodišnji izvještaj za pružanje usluga pomoći u kući prema 

nadležnim tijelima u PGŽ za Grad Delnice. 

- Izrađeni su kvartalni i polugodišnji izvještaji za logopedsku rehabilitaciju samo čekamo njen 

konačni izvještaj o radu. 

- Pružene su sve potrebne usluge svim našim korisnicima. 

 

 
Dovršeno u 8,45 sati. 

 

 

Napisala        Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 


